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Leskovar: » Stern 
denarjern bi si Ptuj rad 
polnil proracun« 

tev nadomestila, za katere nimajo 
zakonske podlage, ter da naj za 
razbremenitev dolocenih kategorij 
prebivalcev, vrst stavb ali zemljise 
uporabijo drugi mehanizem, ee op
rostitev plaeevanja NUSZ ne izhaja 
iz obstojeeih zakonskih dolocb," je 
navedeno v obrazlozitvi predloga 
za 6braeun NUSZ za stavbno ze
mljisce OS dr. Ljudevita Pivka. 

Pray pri debati 0 tern primeru pa 
je na dan priplavala se ena dilema. 
Izkazalo se je, ' da obcine pri zara
cunavanju NUSZ javnim zavodom 
ne delujejo enotno. Zupan obcine 

Nekatert fupani si oatnO zakonsko obrafunavanje NUSZ-a razlagajo po svoje. 

lCaj praui okoljsko ministrsroo 
Nadomesn1o stavbnega wnUiSro (NUSZ) je Qbvezna dajatev, ki 

jo ureja Zakon 0 stavbnih wnUiSCih. Po omenjenem zakonu so op
rostitve moine za zemUiSCa, ki se uporabUajo za potrebe obram
be, za tuja diplomatska in konzularna predstavniStva, za objekte 
meddriavnih in mednarodnih organizacij in za verske stavbe. 

Na ministrstvu za okoUe so Se dodali: »Neposredne zakonske 
oprostitve plaeevanja NUSZ izhajajo it 59. elena Zakona 0 stavb
nih wnUiSCih, med njimi ni navedenih SoL« 

Kidrieevo Anton Leskovar je takoj 
po predstavitvi tega predloga de
jal, da v obCini, ki jo vodi, osnovni 
soli ne zaracunavajo NUSZ: "Vi pa 
bi zeleli stem predlogom za OS dr. 
Ljudevita Pivka polniti svoj prora
cun. Res, hvala, to pa' je korekten 
predlog. Mene zanima, kdaj boste 
vi vrnili nam preplaeana sredstva, 
ki smo jihdale nekatere obcine za 
izgradnjo sole?" 

Tudi Darinka Fakin, zupanja obei
ne Majsperk, ni bila ravno navduse
na nad tern predlogom. Enako kot 
kidrieevska obcina tudi Majsperk 
NUSZ osnovni soli ne zaracunava. 

Trnovska vas . ObCina nasled,ye tri mesece nazacasnem financiranju? 

Butolen: »TO je neurnen 
zakon!« 

"To je neumen zakon. Za verske 
objekte ni treba obracunavati na
domestila, za sole pa je. Ustanovi
teljice sol so obcine, torej sami sebi 
zaracunavamo, dajemo denar iz 
enega v drugi zep," je se dodal An
ton Butolen, zupan obeine Zeta Ie. 

Lupanja Nuska Gajsek je na vse 
pripombe povedala, da se ptujska 
obeina drZi zakona. Izpostavila je, 
da je bila uporabo zakona veekrat 
presojalo tudi Raeunsko sodisee, 
ki je preverjalo, kako se nadome-

Trnovski svetniki zavrnili proracun 
Potem ko so se trnovski svetniki dogovorili za nekaj spremeryenih postavk, sicer pa potrdili osnutek letoSnjega prora
euna,je bilo pricakovati, da bo SIo gladko skozi tudi drugo branje in bo proraeun sprejet. 

Toda na torkovi seji se je zgodi-
10 navidez nepricakovano, namrec 
proraeun obeine Tmovska vas je 
padel, saj so proti njemu glasovali 
sti~e od sedmih svetnikov. Glede 
na to, da ima Alojz Benko s petimi 
SLS-ovimi svetniki vecino, preosta
la dva sta elana SDS, je morale tleti 
pod povrsjem celo v lastnih zupa
novih vrstah. Ali gre za neposred
no rusenje zupana ali pa zdruzena 
akcija svetnikov pomeni zgolj opo
zorilo zupanu, da nekaj ni v redu, 
bo pokazal cas. Ie zdaj pa je jasno, 
da bi nesprejetje proraeuna (easa 
je sicer se do konca marca) vodilo 
v zacasno financiranje, ki pokriva 
Ie tekoce stroske, ustavlja pa vse 
investicije. Na prejsnji seji so se sve
tniki strinjali z dokoneanjem lani za
cetega projekta ureditve pokopali
sea. Po razpravi so se zedinili tudi s 
sanacijo Simoniceve domaeije. 

Sprejet je bil tudi predlog 0 

odkupu Kimove hise v srediScu 
Trnovske vasi, v kateri bi obCina 
,uredita prostor za razne dogodke. 
V 1,4 milijona tezkem proraeunu je 
bilo zato treba najti 83.000 evrov, 
kolikor hoce lastnik za hiso, za kar 

je treba prerazporediti sredstva. 
Ceprav so se strinjali, da se obcina 
letos ne bo zadolzevala, so v raz
pravi svetniki Drago Puksie (SLS), 
Andreja Krajnc (SLS) in Andrej 
Arnuga (SDS) obzalovali, da je bil 
denar odvzet na postavkah, ki bi 
po njihovem morale ostati nedota
knjene. Andrej Arnuga je nato ob-

Cinski upravi predlagal, da predlog 
proracuna se enkrat prevetri, nato 
pa ga svetniki konec meseca po
novno obravnavajo, s eimer pa se 
zupan ni strinjal in je dal predlagani 
proracun na glasovanje. Omenje
ni trojlci se je pri dvigu roke proti 
pridruzil se Franc Tasner (SLS) in 
proracun ni bit sprejet. 

Zupan sokiran 
nad izidom 
glasovani.a 

»Ceprav sem bit pred sejo opo
zorjen, da bi lahko bil proraeun 
miniran, priznam, da sem bil soki
ran nad izidom, tega nisem prica-

FOIe: 

Proti predlaganemu proraeunu obane T rnovska vas za leto 2019 so 91asovali stirje od sedmm svetnikow trije iz 
fupanove SLS. 

stilo odmerja zavodom. Neobra
cunavanje javnim zavodom naj bi 
bilo ena najpogosteje ugotovljenih 
krSitev. Pray nadzor Raeunskega 
sodgca, ki so ga na obcini Hajdi
na imeli pred nekaj leti, je razlog, 
da so pri njih zaeeli zaracunavati 
NUSZ vsem zavodom, tudi domaci 
osnovni soli. 

Tocka 0 obraeunavanju nado
mestila za OS dr. Ljudevita Piv
ka pa se ni zakljucena. Kolegij je 
vodstvu ptujske obcine nalozil, da 
. preveri stalisee ministrstva okrog 
te dileme. 

Dienana Kmetec 

kova!. V stirih mandatih se mite se 
ni zgodilo,« je po seji komentiral 
zupan Alojz Benko. »Vse skupaj je 
bilo neresno. Na eni seji je nekdo 
za obnovo pokopalisea, na drugi 
je proti, nekdo se najprej strinja z 
revitalizacijo Simoniceve domaci
je, nato pa ne vee, nekdo predlaga 
odkup Kirnove hiSe in prerazpo
reditev sredstev, nato pa je prvi 
proti. Ne vern, kaj naj si mislim. 
Dobit sem obcutek, da so se tako 
dogovorHi pred sejo. Ce ima kdo 
kaj proti meni, bi bilo pray,' da mi 
to tudi pove, ne pa da se igramo. 
Zacelo se ze pravzaprav na januar
ski seji, ko so se svetniki odlocili za 
dvig sejnin, da bode te primerljive 
s sejninami v drugih obcinah, hkra
ti pa je nekatere motil dvig place 
za podzupana. Takrat sem jasno 
povedal, da plaea podzupana ni v 
njihovi pristojnosti, ampak moji, in 
da 0 tern ne born razpravljal, nisem 
pa se mesal v njihove sejnine.« 

In kako naprej 
»V jezi jebila moja prva misel 

priprava sklepa 0 zacasnem finan
ciranju, vendar ta pomeni pravo 
katastrofo za obeino in njene ob
cane, ogrozena je lahko izvedba 
sofinanciranih projektov. Moram 
prespati in se pomiriti, nato pa se 
sestati z upravo in urediti zadeve 
na nacin, ki bo najboljsi za obeino. 
NajbrZ born sklical izredno sejo 
obcinskega sveta, ki bo zaprta za 
javnost,« je sklenit Benko. 

SenkaDreu 

" ... ,t· ..... , .................. .., ..... ..., ...... , .... ..,., . ..., 
se videli - odvisno od prijavljenih 
kandidatov.« Dosedanja direkto
rica cirkulanske obcinske uprave 
Milena Debeljak je ta polozaj za
sedala od maja 2012, se je pa na 
Obcini Cirkulane zaposlila ze leta 
2007. Predvidoma s 1. aprilom se 
bo zaposlila kot direktorica upra
ve Obcine Ormoz. Debeljakova je 
povedala, da se je za spremembo 
delovnega mesta odlocila izkljuc
no zaradi karieme poti: »Veselim 
se novih izzivov, zelim si razsiriti 
in nadgraditi svoje znanje na po
drocju lokalne samouprave.« Za
gotovila je se, da razlog za odhod 
niso spori oz. nesoglasja. 

Letos so direkto~e uprav sicer 
zamenjali (ali pa kandidate za ta 
delovna mesta se iscejo) v kar ne
kaj spodnjepodravskih obcinah: 
Destmik, Domava, Ormoz, Ptuj, 
Yidem in Zetale. (EM) 

Hajdina • obCinski 
prostorski nam 

Cakajocna 
ministrstvo 
obCina Hajdina Ie dobrih 
sedem let vodi postopke 
za spremembo obCinskega 
prostorskega nama. 
Sprejetje pomembnega 
prostorskega akta z 
nestrpnostjo cakajo Stevilni 
krajani, podanih je bilo kar 
121 pobud. Ce bo vse po 
planu, bo sprejet junija letos. 

Dolgotrajni postopki za spre
membo obcinskega prostorske
ga nacrta (OPN) obCine Hajdina 
se vendarle blizajo h koncu. "Smo 
v fazi, ko cakamo se soglasje Mi
nistrstva za okolje in prostor, 
sledila bo celovita presoja in nato 
sprejetje se na obcinski ravni. Za
kaj postopki tako dolgo trajajo, 
je treba vprasati Ie drZavo, ki se 
ne drZi zastavljenih rokov," pravi 
zupan Stanislav Glazar. 

V casu jayne razprave je na ob
cino prispelo 121 razlicnih pobud. 
~tevilni krajani bi zeleli graditi, a 
cakajo na spremembo krovnega 
prostorskega nacrta. Glazar za
gotavlja, da bo obcina tako kot 
doslej svoj del nalog pravocasno 
izpolnita. Ce bo tudi pristojno mi
nistrstvo uredilo svoj del nalog, bi 
lahko OPN sprejemali na.junijski 
seji sveta obcine Hajdina. (DK) 


